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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsminister Stefan Löfven (S)

2014/15:483 Nedläggning av svensk kärnkraft

Statliga Vattenfall meddelade den 28 april att företaget ska avveckla två av sina 
kärnkraftsreaktorer, Ringhals 1 och 2. Företaget anger självt att orsaken är dålig 
lönsamhet och att produktionskostnaderna i framtiden ökar. En orsak till de 
ökande kostnaderna är den kraftiga höjning av effektskatten på kärnkraft som 
regeringen har föreslagit i sin vårändringsbudget. Detta förslag har också 
kraftigt kritiserats av både branschen och de fackliga företrädarna vid 
Ringhals. 

I en kommentar till Vattenfalls beslut har statsminister Stefan Löfven sagt att 
”det finns inte tillstymmelse till politisk styrning utav detta”. Detta motsägs av 
att regeringen i vårändringsbudgeten skriver att syftet med den höjda skatten är 
att öka de fasta kostnaderna för kärnkraften, för att detta i sin tur ska bidra till 
en omställning av energisystemet. Regeringen säger alltså själv att man 
försöker ”prisa ut” kärnkraften från energimarknaden. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsminister Stefan Löfven:

 

Anser statsministern att hans uttalande om att det inte finns någon tillstymmelse 
till politisk styrning motsägs av regeringen i vårändringsbudgetens uttryckta 
ambition att fördyra svensk kärnkraftsproduktion i syfte att bidra till en 
omställning av energisystemet?

………………………………………

Jan R Andersson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
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Besvaras senast
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


